
P R O T O K Ó Ł  Nr LVI/14

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa

odbytej w dniu 29 maja 2014r.

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie

Godzina rozpoczęcia:  13: 00

Godzina zakończenia: 17: 10

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa -

Pan  Ryszard  Gubernat. Stwierdził,  że  na  stan  15  radnych  Rady  Miejskiej

obecnych  jest   13  radnych,  czyli  ustawowa  większość  do  podejmowania

prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego 
protokołu.
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości :

- Z-ca Burmistrza –Dorota Bekier,

- Skarbnika – Panią Małgorzatę Prasek,

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, 

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego.

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat   

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich  sesji Rady Miejskiej.

4. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –

zapytania Radnych.

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa.

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przedłużenia czasu

obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę
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na terenie miejscowości Unisław Śląski, Rybnica Leśna, Rybnica Leśna –

Kamionka w gminie Mieroszów.

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia taryf

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz zbiorowe odprowadzanie ścieków na

terenie gminy Mieroszów.

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany w Uchwale

Nr  XLI/193/13  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  27  marca  2013r.  w

sprawie porozumienia międzygminnego w zakresie transportu zbiorowego.

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia zasad

wydzierżawiania lub wynajmowania nieruchomości gruntowych innych niż

rolne stanowiących własność Gminy Mieroszów.

11. Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  wprowadzenia

zmian w budżecie gminy Mieroszów na 2014r. 

12. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

13. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

14. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

15. Zakończenie obrad.

      Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej złożyła wniosek o wprowadzenie  

do porządku obrad sprawozdań z kontroli przeprowadzonych przez Komisję :

-  w  pkt.  12  Sprawozdanie  z  kontroli  w  zakresie  realizacji  zaleceń

pokontrolnych z kontroli przeprowadzonych w 2011 r. 

-  w  pkt.  13  Sprawozdanie  z  kontroli  w  zakresie  realizacji  zaleceń

pokontrolnych z kontroli przeprowadzonych w 2012 r.  

Wniosek został przyjęty 13 głosami „za” ( jednogłośnie).

Ad.3.Przyjęcie protokołów z poprzednich  sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował,  

że protokoły został sporządzony w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze

Rady Miejskiej. Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłaszał uwag.
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Protokół z LIV sesji Rady Miejskiej z dnia 16 kwietnia 2014r. został przyjęty 

12 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1„wstrzymującymi się” .

Protokół z LV sesji Rady Miejskiej z dnia 28 kwietnia 2014r. został przyjęty 12

głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”.

Na sesję Rady Miejskiej przybył Radny – Pan Piotr Brzęcki. Stan obecnych –

14.

Ad.4.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym –

zapytania Radnych omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier.

W odniesieniu do pkt. 7 w zakresie Rozwoju, Promocji i Oświaty Radna – Pani

Justyna  Pichowicz  zwróciła  się  z  pytaniem  czy  KSS  Bartnica  jest

zainteresowana  udziałem  w  jakimś  zakresie  w  Klastrze  Surowcowym

Aglomeracji Wałbrzyskiej.

W odniesieniu do pkt. 8 Radna – Pani Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy

gmina Mieroszów planuje  inwestycje w zakresie odnawialnych źródeł energii.

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu.

Ad.5.Sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady  Miejskiej  Mieroszowa

omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu.
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Ad.6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem w jaki sposób gmina może

pomóc  mieszkańcom budynku przy  ul.  Hożej,  który  podczas  deszczów jest

zalewany przez wodę spływającą z boiska sportowego. 

Radny – Pan Brzęcki zauważył również, że dobrym wyjściem z sytuacji byłoby

zakupienie pompy, która pomogłaby mieszkańcom pozbyć się wody z piwnicy.

Radna – Pani  Maria Chmielnicka zwróciła się z pytaniem czy gmina ma

jakieś  informacje  na  temat  możliwości  powstania  spalarni  zwłok  na  terenie

sołectwa Golińsk.

W związku z trwającą procedurą środowiskową w celu uzyskania przez KSS

Bartnicę koncesji  Radna – Pani Justyna Pichowicz  zwróciła się z pytaniem

czy są wyznaczone terminy związane z konsultacjami społecznymi,  czy jest

jakiś plan jak te konsultacje mają wyglądać.

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniem kto brał udział w

wyjeździe do Friedlandów i ile wyniosła delegacja.

Radna  –  Pani  Justyna  Pichowicz zwróciła  się  z  pytaniem  czy  Burmistrz

będzie  w  stanie  wyasygnować  z  budżetu  środki  w  wysokości  1200  zł  na

zorganizowanie  spotkania,  które  miałoby  wyjaśnić  kwestie  dotyczącą

możliwości  ustanowienia  stref  uzdrowiskowych  w  Sokołowsku.  Chodzi  o

sprawę,  która  w  jakiś  sposób  wstrzymuje  gminę  w  dalszych  działaniach

przybliżających do utworzenia uzdrowiska w Sokołowsku.

Radna – Pani Dorota Nagórna zwróciła się z pytaniem czy została zgłoszona

sprawa drogi przy posesji nr 8 w Nowym Siodle.
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Radna – Pani  Anna Macuk zwróciła się z pytaniem czy to prawda,  że w

Unisławiu Śląskim ma być przesypownia dla kopalni z Rybnicy Leśnej.

Radny – Pan Henryk Mizera poinformował, że przy ul. Dąbrowszczaków jest

studzienka, która jest niedrożna i cała jest zalana wodą.

Radna  –  Pani  Katarzyna  Wolska zwróciła  się  z  pytaniem  czy  wpłynęła

odpowiedź  z  RGZW  w  sprawie  remontu  muru  oporowego  rzeki  przy  ul.

Głównej w Sokołowsku.

Radna  –  Pani  Dorota  Błażejowska zwróciła  się  z  pytaniem  kiedy  będą

wykaszane skwerki na terenie gminy.

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniem czy kwota 40 tys zł.,

którą  gmina  chce  wydatkować  na  remont  budynku  przy  ul.  Mickiewicza

(Telmed) jest konieczna. W gminie jest wiele innych obiektów, które również

wymagają  remontu,  chociażby  nieskończony  remont  dachu  na  budynku

gimnazjum.

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z pytaniem czy w chodniku

przy drodze prowadzącej od wiaduktu do Sokołowska zostaną odsłonięte płytki

chodnikowe. 

Na sesje Rady Miejskiej przybył Radny – Pan Michał Sowa. Stan obecnych

-15.

Ad.7.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przedłużenia czasu

obowiązywania  dotychczasowych  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  na

terenie miejscowości Unisław Śląski, Rybnica Leśna, Rybnica Leśna – Kamionka

w gminie Mieroszów omówiła  Z-ca Burmistrza – Dorota Bekier,  informując że

wniosek o przedłużenie czasu obowiązywania taryfy Wałbrzyskiego Przedsiębiorstwa

Wodociągów i Kanalizacji Sp.z o.o. w Wałbrzychu sporządzony został w oparciu o
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art.24  ust.9 a i 9b ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku  o zbiorowym zaopatrzeniu w

wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz. U. z 2006 r., Nr 123, poz. 858 ze

zm).We wniosku uwzględniono informacje  dotyczące  zakresu  świadczonych  usług

oraz warunków ekonomicznych uzasadniających przedłużenie dotychczasowej taryf.

Przedsiębiorstwo po dokonanej analizie kosztów i przychodów Spółki stwierdza, że

planowane   korzystne  zmiany  ekonomiczne   w  obrębie  działalności  Spółki  oraz

prognoza niskich podstawowych wskaźników makroekonomicznych  publikowanych

w  uzasadnieniu  do  ustawy  budżetowej  na  2014  r,  pozwoliły  na  zaproponowanie

przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy. Dotychczas  obowiązujący

poziom  opłat  taryfowych  zapewni  WPWiK  zdolności  produkcyjne  posiadanych

urządzeń  wodociągowych  i  kanalizacyjnych,  dostaw  wody  w  sposób  ciągły,  w

wymaganej ilości i jakości. Obecne opłaty za wodę wynoszą :

Wysokość cen i stawek opłat za dostarczoną wodę

Taryfowa

grupa

odbiorców

Wyszczególnienie

Cena/St

awka

opłaty w

zł netto

V

A

T

Cena/Sta

wka

opłaty w

zł brutto

2. 3. 4.
5

.
6.

Grupa I

1.
Cena za dostarczoną wodę 

(zł/m³)
4,61

8

%
4,98

2.

Stawka opłaty 

abonamentowej* 

(zł/odb./m-c) 

6,93
8

%
7,48

Grupa II

1.
Cena za dostarczoną wodę 

(zł/m³)
5,25

8

%
5,67

2.

Stawka opłaty 

abonamentowej* 

(zł/odb./m-c)

30,96
8

%
33,44

W  oparciu  o  przedłożony  wniosek   zasadne  jest  przedłużenie  obowiązywania

dotychczasowej  taryfy za okres jednego roku, tj. od 1 lipca 2014 r. do 30 czerwca

2015 r.
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że  projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji  Ogólnej  i  został

zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Uchwała  Nr  LVI/267/14  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  29  maja  2014r.  

w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe

zaopatrzenie  w wodę  na  terenie  miejscowości  Unisław Śląski,  Rybnica  Leśna,

Rybnica Leśna – Kamionka w gminie Mieroszów została podjęta 15 głosami „za” 

(jednogłośnie).

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu.
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Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz zbiorowe odprowadzanie ście-

ków  

na terenie gminy Mieroszów omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa infor-

mując, że wniosek z dnia 18 kwietnia 2014 r.  Zakładu Gospodarki Komunal-

nej i Mieszkaniowej w Mieroszowie o  zatwierdzenie taryf  za zbiorowe  za-

opatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w sporządzony został

na podstawie przepisów ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku  o zbiorowym za-

opatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków(tekst jednolity Dz.

U.  z 2006 r. Nr 123,poz.858 ze zmianami) oraz w  oparciu o wytyczne zawarte

w rozporządzeniu Ministra Budownictwa z dnia 12 czerwca 2006 r. w sprawie

określenia taryf, wzoru wniosku o zatwierdzenie taryf oraz warunków rozli-

czeń za  zbiorowe zaopatrzenie  w wodę i  zbiorowe odprowadzanie ścieków

(Dz. U. z 2006 r.  Nr  127, poz.886 ) i rozporządzenia Ministra Infrastruktury z

dnia 14 stycznia 2002 r. w sprawie określenia przeciętnych norm zużycia wody

(Dz. U. z 2002 r. Nr 8, poz.70).Burmistrz Mieroszowa dokonał analizy kalku-

lacji cen  przedłożonych przez przedsiębiorstwo i stwierdził zasadność wpro-

wadzenia  podwyższenia ceny ścieków o 3% zł netto dla gospodarstw domo-

wych i odbiorców pozostałych. Porównanie cen i stawek opłat taryf przedsta-

wiają poniższe  tabele

Tabela A.   Porównanie cen i stawek opłat taryfy obowiązującej w dniu złożenia wniosku z cenami i 
stawkami opłat nowej taryfy dotyczącej zaopatrzenia w wodę(netto)

Lp.
        
                Wyszczególnienie    Taryfa 

obowiązująca
Taryfa 
nowa

Zmiana %
      4/3

taryfowa
grupa
odbiorców
usług

rodzaj cen i stawek opłat                     wielkość cen i stawek opłat

   0      1                      2                3           4         5

  1 Grupa 1 - cena wody (zł/m3)
- stawka opłaty 
abonamentowej
- cena wskaźnikowa

              4,61
              6,77

              4,95

4,75
6,77

5,10

       3,0
        0 

       3,0      
   2 Grupa 2     - cena wody (zł/m3)

- stawka opłaty 
abonamentowej

              4,81
            12,71

  4,95
12,71

       3,0
        0
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- cena wskaźnikowa               6,85 7,03        2,6

 Cena wskaźnikowa jest wyliczona z sumy rocznych należności za wodę, wynikających z cen i sta-
wek opłat w zł. Podzielona przez roczną wielkość sprzedaży w m3

Tabela B.   Porównanie cen i stawek opłat taryfy obowiązującej w dniu złożenia wniosku z cenami i 
stawkami opłat nowej taryfy dotyczącej odprowadzania ścieków(netto)

Lp.
        
                Wyszczególnienie    Taryfa 

obowiązująca
Taryfa 
nowa

Zmiana %
      4/3

taryfowa
grupa
odbiorców
usług

rodzaj cen i stawek opłat                     wielkość cen i stawek opłat

   0      1                      2                3           4         5

  1 Grupa 1 - cena usługi 
odprowadzania 
ścieków
- stawka opłaty 
abonamentowej
- cena wskaźnikowa

               5,62

             10,69

              5,99

     5,79

   10,69

    6,16

      3,0

        0

      2,8

   2 Grupa 2     - cena  usługi 
odprowadzania 
ścieków
- stawka opłaty 
abonamentowej
- cena wskaźnikowa

              5,86
           
            14,79

             6,49

     6,04
  
   14,79 

     6,69

      3,0
    
      0

    3,0

 Cena wskaźnikowa jest wyliczona z sumy rocznych należności za ścieki , 
wynikających z cen i stawek opłat w zł. Podzielona przez roczną wielkość 
sprzedaży w m3.

Zakład Gospodarki Komunalnej i  Mieszkaniowej  „Mieroszów”  Spółka  

z  o.o  w  Mieroszowie,  jako  przedsiębiorstwo wodno-kanalizacyjne,  przedłożyło

wieloletni  plan  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  

i kanalizacyjnych. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała,

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany

pozytywnie.
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w

tym punkcie.

W dyskusji głos zabrali :

Radny  –  Pan  Piotr  Brzęcki zauważył,  że  z  przedłożonego  projektu  uchwały

wynika,  iż podnosi się ceny za wodę z powodu oszczędzania jej  zużycia przez

mieszkańców.

W  związku  z  wyczerpaniem  dyskusji  w  tym  punkcie  Przewodniczący  Rady

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał  go pod głosowanie.

Uchwała Nr LVI/268/14 Rady Miejskiej  Mieroszowa z dnia 29 maja 2014r.  w

sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  oraz  zbiorowe

odprowadzanie ścieków na terenie gminy Mieroszów została podjęta 8 głosami

„za”, 6 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu.

Ad.9.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  zmiany  

w Uchwale Nr XLI/193/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 marca 2013r.

w sprawie porozumienia międzygminnego w zakresie transportu zbiorowego

omówiła  Z-ca  Burmistrza  Mieroszowa informując,  że w  celu  zapewnienia

mieszkańcom  Gminy  Mieroszów  połączeń  komunikacyjnych  uwzględniających

ich  potrzeby  przewozowe  podjęto  działania  mające  na  celu  dodatkowe

skomunikowanie  mieszkańców  Golińska  z  Wałbrzychem.  Końcowym

przystankiem  trasy  przejazdu   będzie  przystanek  zlokalizowany  przy  przejściu

granicznym  z  Czechami.  Połączenie  na  trasie  Wałbrzych  Golińsk  ułatwi

skomunikowanie  transportu  polskiego  do  granicy  z  Czechami  a  także  zachęci

stronę czeską do korzystania  z bogactwa turystycznego naszych rejonów. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

ze projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

W dyskusji głos zabrali :

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniem skąd gmina weźmie 

pieniądze potrzebna na zapewnienie transportu – przedłużenie linii 15 z 

Wałbrzycha do Mieroszowa. Czy to będą pieniądze ze zwrotu VAT-u ?

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że będą to pieniądze z 

różnych źródeł.

Radny – Pan Piotr Brzęcki przypomniał, że była prośba o obniżenie prywatnym 

przewoźnikom prowadzącym działalność gospodarczą na terenie gminy opłat za 

korzystanie z przystanków.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Uchwała Nr LVI/269/14 Rady Miejskiej  Mieroszowa z dnia 29 maja 2014r.  w

sprawie  zmiany w Uchwale Nr XLI/193/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia  

27 marca 2013r. w sprawie porozumienia międzygminnego w zakresie transportu

zbiorowego została podjęta 12 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się” 

11



( na mocy art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym  Radny – Pan Mieczysław

Wujda nie brał udziału w głosowaniu).

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu.

Ad.10.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  określenia

zasad wydzierżawiania lub wynajmowania nieruchomości gruntowych innych

niż rolne stanowiących własność Gminy Mieroszów omówiła Z-ca Burmistrza

– Pani Dorota Bekier, informując że podjęcie nowej uchwały w sprawie ustalenia

zasad wydzierżawiania gruntów innych niż rolne, stanowiących własność  Gminy

Mieroszów,  wynikło  z  potrzeby  doprecyzowania  i  dostosowania  istniejących

przepisów  do  realnych  potrzeb  wydzierżawiających.  W  oparciu  o  powołane  

w niniejszej uchwale przepisy ustawy o samorządzie gminnym jak i o gospodarce

nieruchomościami,  podjęcie  przez  Radę  Miejską  w Mieroszowie  niniejszej

uchwały  wyrażającej  zgodę  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia  umów  dzierżaw,  na  czas  oznaczony  dłuższy  niż  trzy  lata  i  czas

nieoznaczony  na  nieruchomości  komunalne,  jest  zasadne,  gdyż  o  takie  umowy

ubiegają  się  wieloletni dzierżawcy m.in.: ogrodów przydomowych, gruntów pod

garażami.  Wydzierżawianie  dotychczasowym dzierżawcom gruntów innych  niż

rolne  i  innych  nieruchomości  gruntowych  nie  wykorzystywanych  rolniczo,  tj.

ogrodniczo jak i na ogródki przydomowe oraz zagospodarowane pasy przydrożne

nastąpi  po  wnikliwej  weryfikacji,  mającej  na  celu  wyłączenie  gruntów

przeznaczonych  do  sprzedaży  i  niezbędnych  na  potrzeby  komunalne.  Ponadto

weryfikacja ma na celu wyeliminowanie dzierżawców poddzierżawiających grunty

komunalne  osobom  trzecim.  Ustalone  tak  zasady  wydzierżawiania  dotyczą

nieruchomości,  o  których  dzierżawę  ubiega  się  dotychczasowy  dzierżawca.  W

przypadku wystąpienia  o  dzierżawę,  więcej  niż  jednego podmiotu,  będzie  miał

zastosowanie ustawowy przetargowy tryb zawarcia umowy dzierżawy. Określenie

czasu trwania umów dzierżaw dla gruntów innych niż rolne, ustalony będzie po

uwzględnieniu wspomnianej wyżej  weryfikacji  nieruchomości gruntowych,  oraz
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uwzględnienia planowanych przez Gminę Mieroszów inwestycji na danym terenie.

Zasadność wydzierżawiania nieruchomości na czas określony dłuższy niż trzy lata,

a  także  na  czas  nieokreślony,  potwierdzają  informacje  uzyskane  od

dotychczasowych  dzierżawców,  z  których  wynika,  iż  najbardziej  racjonalnym

rozwiązaniem z  punktu  widzenia  prawidłowej  gospodarki  jest  wydzierżawianie

nieruchomości  nie  rolnych  na  czas  nieokreślony,  którą  każda  ze  stron  może

rozwiązać w razie zaistniałej potrzeby lub umowy zawierane na  okres jednego

roku  i  odnawiane  na  koleje  lata.  Wysokość  czynszu  z  tytułu  dzierżaw

nieruchomości  gruntowych,  wydzierżawianych  na  nowych  zasadach  określone

zostaną w Zarządzeniu Burmistrza Gminy Mieroszów. Podjęcie Uchwały zapewni

sprawniejszy  przebieg  procesu  wydzierżawiania  nieruchomości  stanowiących

własność  Gminy  Mieroszów.  W  związku  z  powyższym  podjęcie  niniejszej

uchwały jest celowe i w pełni uzasadnione.

Przewodnicząca  Komisji  Ogólnej poinformowała,  że  projekt  uchwały  był

omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w

tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej odczytał  projekt

uchwały i poddał go pod głosowanie.

Uchwała Nr LVI/270/14 Rady Miejskiej  Mieroszowa z dnia 29 maja 2014r.  w

sprawie  określenia  zasad  wydzierżawiania  lub  wynajmowania  nieruchomości

gruntowych innych niż rolne stanowiących własność Gminy Mieroszów została

podjęta 15 głosami „za”( jednogłośnie). 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu.
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Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia

zmian w budżecie gminy Mieroszów na 2014r.  omówiła  Skarbnik Gminy –

Pani Małgorzata Prasek, informując że Przyczyną zmian w budżecie po stronie

wydatków  jest  przystąpienie  przez  gminę  do  realizacji  projektu  pn.  „Rozwój

Obszaru  Funkcjonalnego  Aglomeracji  Wałbrzyskiej  poprzez  opracowanie

dokumentów  strategicznych  wspierających  integrację  23  jst  :  Strategii  ZIT,

Programu  Gospodarki  Niskoemisyjnej  i  Zintegrowanego  Programu  Transportu

Publicznego”, nr projektu : 45/MOF/2/2013 oraz podpisanie umowy dotacji   do

umowy partnerskiej na rzecz realizacji   projektu. W związku z tym tworzy się plan

wydatków w rozdziale 90005  Ochrona powietrza atmosferycznego i  klimatu   §

4300  Zakup usług pozostałych i  przesuwa kwotę 6.430,00 zł z rozdziału 90004

Utrzymanie  zieleni  w miastach i  gminach.  Zmiany  te  zostały  przedstawione  w

załączniku  zawierającym plan dochodów związanych z gromadzeniem środków z

opłat  i  kar  za  korzystanie  ze  środowiska oraz  plan  wydatków na  finansowanie

zadań z zakresu ochrony środowiska – załącznik nr 3 do niniejszej uchwały.

Zostały  uruchomione  środki z  rezerwy  celowej w  wysokości  40.000,00  zł  

i zmniejszony plan wydatków w rozdziale 75818 Rezerwy ogólne i celowe. Kwota

ta zostanie wykorzystana w rozdziale  70004 Różne jednostki obsługi gospodarki

mieszkaniowej  § 4270 Zakup usług remontowych  na niezaplanowane wydatki na

remonty w budynkach wspólnot mieszkaniowych oraz na remont elewacji budynku

przy ulicy Mickiewicza 1 w Mieroszowie.

Dodatkowo  z  rezerwy  celowej  na  nieprzewidziane  wydatki  w  jednostkach

oświatowych  pozostałą  kwotę  12.000,00  zł  przesuwa  się  do  rozdziału  80110

Gimnazja §  4270 Zakup  usług  remontowych  na  wykonanie  dokumentacji

projektowej na wykonanie instalacji hydrantowej w budynku gimnazjum przy ul.

Żeromskiego 28.

Kwotę  33.000  zł  z  rezerwy  celowej  na  dofinansowanie  zakupu  samochodu

służbowego  dla  Komisariatu  Policji  w  Mieroszowie  przesuwa  się  do  rozdziału

75404 Komendy wojewódzkie Policji § 6170 Wpłaty jednostek na fundusz celowy

na  finansowanie  lub  dofinansowanie  zadań  inwestycyjnych  zgodnie  
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z  przeznaczeniem  na  zakup  samochodu  osobowego  w  policyjnej  wersji

nieoznakowanej dla Komisariatu Policji w Mieroszowie.

W  związku  z  otrzymaną   przez  Zespół  Szkolno-  Przedszkolny  im.  Janusza

Korczaka w Sokołowsku darowizną od firmy FUNDACJA TAURON zmienia się

załącznik  zawierający  plan  dochodów  rachunku  dochodów  wydzielonych  oraz

wydatków nimi finansowanych -   załącznik nr 2 do niniejszej uchwały.

Powyższe  zmiany  po  stronie  dochodów  i  wydatków  są  niezbędne  

do  przeprowadzenia  w  budżecie  gminy,  co  jest  wyłączną  kompetencją  organu

stanowiącego,  w  związku  z  powyższym  podjęcie  uchwały  w  przedmiotowej

sprawie jest uzasadnione.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej otworzył  dyskusje  w  tym  punkcie

przypominając, że dyskusja będzie dotyczyła projektu nr 2 przedłożonego Radnym

przed dzisiejszym posiedzeniem.

W dyskusji głos zabrali : 

Radny – Pan Piotr Brzęcki  zwrócił się z pytaniem czy w związku z remontem

budynku przy ul. Mickiewicza (Telmed) Burmistrz Mieroszowa wystąpił do jakiś

instytucji o środki pomocowe.

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił  się  z prośbą o podanie  szczegółów

remontu budynku przy ul. Mickiewicza.

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że Firma „TELMED”

wielokrotnie  wnioskowała  o  wykonanie  remontu.  To  jest  budynek  gminny.

Remont  po  kosztach  wykonuje  Spółka  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  

i Mieszkaniowej „Mieroszów”.
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Prezes Spółki ZGKiM „Mieroszów” – Pan Ryszard Moździoch zauważył, że na

tym budynku są drewniane elementy, które zagrażają bezpieczeństwu ludzi, którzy

tam przychodzą , trzeba było je rozebrać i wymienić.

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła, że firma, która wynajmuje

budynek  od  gminy  poczyniła  remonty  wewnątrz.  Zostały  również  wymienione

okna,  zaadaptowane  pomieszczenia  wewnątrz,  które  wymagały  dużego nakładu

prac budowlanych.  Gmina  wyrażała  na  to  zgodę  i  z  góry  było zaznaczone,  że

gmina dzierżawi wnętrze obiektu w takim stanie w jakim jest.

Radna – Pani Maria Chmielnicka zauważyła, że gdyby był nadmiar pieniędzy to

gmina jak najbardziej powinna remontować budynki. Wiadomym jest, że budynki

komunalne są w takim stanie, że wymagają ogromnych nakładów pieniężnych na

remonty a wiadomym jest, że tych pieniędzy nie ma.

Radna  –  Pani  Maria  Chmielnicka  zauważyła  również,  że  jeszcze  można  było

poczekać  z  tym remontem,  bo  są  potrzebniejsze  rzeczy,  na  które  te  pieniądze

należało  przeznaczyć.  Jest  na  budynkach  komunalnych  mnóstwo  dachów  i

kominów  do  remontu,  jest  również  mnóstwo  mieszkań  komunalnych,  które

wymagają remontu.

Odpowiadając na zapytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego, Z-ca Burmistrza

poinformowała, że na remont takiego obiektu, zwłaszcza jeżeli stanowi zagrożenie

nie jest potrzebna zgoda Rady. Zgoda Rady jest potrzebna na wprowadzenie zmian

do budżetu gminy, natomiast nie na wykonanie remontu. Poza tym, te 40 tyś zł nie

będą w całości  spożytkowane na remont  budynku przy ul.  Mickiewicza.  W tej

kwocie mieszczą się również remonty innych budynków. 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z prośbą o przygotowanie wykazu na jakie

remonty została wydatkowana kwota 40 tys. zł. 
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Radny – Pani Dorota Błażejowska zauważyła, że wiadomym jest jak wyglądają

lokale  gminne i  na  pewno elewacja  na  budynku przy  ul.  Mickiewicza nie  jest

sprawą najpilniejszą. Np. w bloku przy ul. Mickiewicza 28, 29 nie ma schodów,

poręczy a korytarz jest mocno zniszczony, dlatego pieniądze z rezerwy celowej

powinny być przeznaczone na remont właśnie takich budynków.

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że proponowany budynek do remontu

przy ul. Mickiewicza jest budynkiem użyteczności publicznej i jeśli elementy na

tym  budynku  zagrażają  bezpieczeństwu  mieszkańcom  korzystającym  z  tego

obiektu,  to  trzeba  podjąć  takie  działanie.  Kwestią  sporną  jest  czy  tam  trzeba

wykonać elewacje.

Ponadto  Pan  Przewodniczący  przychylił  się  do  prośby  Pana  Brzęckiego  

o przygotowanie wykazu na co te środki maja być wydatkowane.

Radny – Pan Henryk Mizera poinformował, że również podziela zdanie Pana

Piotra Brzęckiego i zauważył, że należałoby na budynku poprawić tylko  ubytki w

elewacji  i  w  gzymsach,  natomiast  kwestie  elewacji  odłożyć  na  inny  termin,  a

pozostałe środki przeznaczyć na inne remonty niezbędne do wykonania.

Prezes ZGKiM „Mieroszów” zauważył, że najwięcej nakładów pochłaniają prace

przygotowawcze,  właśnie to łatanie dziur,  wykonanie belek,  które trzeba zlecić

stolarzowi. Samo malowanie elewacji jest niewielkim wydatkiem.

W  związku  z  wyczerpaniem  dyskusji  w  tym  punkcie  Przewodniczący  Rady

Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat odczytał projekt uchwały i poddał go pod

głosowanie.

Uchwała Nr LVI/271/14 Rady Miejskiej  Mieroszowa z dnia 29 maja 2014r.  w

sprawie wprowadzenia  zmian do budżetu gminy Mieroszów została  podjęta  12

głosami „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymującymi się”.
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Za  podjęciem  uchwały  głosowali  Radni  :  Dorota  Błażejowska,  Piotr  Brzęcki,

Ryszard  Gubernat,  Agnieszka  Kozłowska,  Anna  Macuk,  Agnieszka  Mądrzak –

Wendycz,  Henryk  Mizera,  Dorota  Nagórna,  Justyna  Pichowicz,  Ryszard

Sierakowski, Michał Sowa, Katarzyna Wolska.

Wstrzymali się od głosu Radni : Maria Chmielnicka, Robert Gałązka, Mieczysław

Wujda.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu.

Ad.12.Sprawozdanie z kontroli w zakresie realizacji zaleceń pokontrolnych  

z  kontroli  przeprowadzonych  w  2011  r. omówiła  Przewodnicząca  Komisji

Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w

tym punkcie.

W dyskusji głos zabrali :

Z-ca  Burmistrza  –  Pani  Dorota  Bekier zauważyła,  że  w  protokole  Komisji

Rewizyjnej jest zapis mówiący, że gmina Mieroszów częściowo rozbierając wieżę

strażacką popełniła samowolę budowlaną, co nie jest zgodne z prawdą ponieważ

żaden z organów nie stwierdził takiego faktu. Przede wszystkim wieża drewniana,

była obiektem tymczasowym, nie chronionym w układzie zabytków jako budowla.

Rozbiórka  była  dokonana  z  tego  względu,  że  zagrażała  użytkownikom  dolnej

części obiektu. Dolna część pozostała, mimo że jest pozwolenie na jej rozbiórkę

ponieważ ma swojego użytkownika.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zauważyła, że była prośba o rozbiórkę ale

ona dotyczyła tylko jednego mieszkańca. Poza tym była podana informacja przez
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Konserwatora  Zabytków,  jakie  powinny  być  podjęte  kroki,  żeby  rozebrać  tego

typu obiekt zgodnie z prawem. Obiekt w prawdzie nie jest wpisany do rejestru

zabytków,  ale  całe  Sokołowsko  jako  układ  urbanistyczny  wpisane  do  rejestru

zabytków,  w  związku  z  tym  istnieje  procedura,  która  po  pierwsze  wymaga

uzgodnień z Konserwatorem, a po drugie jest wprost wskazana procedura i jest

wymagane pozwolenie na rozbiórkę w takiej sytuacji.

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła, że zgłoszenia o konieczności

usunięcia  tej  wieży  były  składane  przez  mieszkańców  jeszcze  do  zakładu

budżetowego ZGKiM,  z  tym że  na  początku były  usunięte  tylko  te  części,  do

których był dostęp.

W  związku  z  powyższym  Pani  Burmistrz  zwróciła  się  z  pytaniem  komu  jest

potrzebne takie stwierdzenie,  że doszło do samowoli budowlanej, bo to nie jest

cenny obiekt, który należało remontować.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  zauważyła,  że  określenie  samowoli

budowlanej jest stwierdzeniem faktu i nie miało nic innego na celu. To nie jest tak,

że Pan Burmistrz może stwierdzić jaka jest wartość danego obiektu, bo do tego jest

powołana odpowiednia służba i organy.

Z-ca  Burmistrza  –  Pani  Dorota  Bekier zauważyła,  że  właśnie  Komisja

Rewizyjna nie jest  odpowiednim organem, żeby stwierdzić,  że gmina popełniła

samowolę budowlaną.

W  związku  z  wyczerpaniem  dyskusji  w  tym  punkcie  Przewodniczący  Rady

Miejskiej przeszedł do omawiania kolejnego punktu 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu.
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Ad.13.Sprawozdanie z kontroli w zakresie realizacji zaleceń pokontrolnych  

z  kontroli  przeprowadzonych  w  2012  r. omówiła  Przewodnicząca  Komisji

Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w

tym punkcie.

W dyskusji głos zabrali :

Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  kontrola  z  Urzędu

Wojewódzkiego  przeprowadziła  kontrolę  dwuetapowo.  Jeden  etap  dotyczył

Burmistrza a drugi  Rady Miejskiej.  Jeśli  chodzi o Radę Miejską,  to 2012 roku

zostały zmienione godziny przyjmowania interesantów przez Przewodniczącego z

godziny  czternastej  na  szesnastą.  Jeśli  chodzi  o  Burmistrza  Mieroszowa,  to

zgodnie  z  protokołem pokontrolnym,  przyjmuje  on  interesantów we  wtorki  od

godziny  10  do  16  o  czym  informują  stosowne  wywieszki  na  terenie  Urzędu

Miejskiego, co jest zgodne z art. 253 ust. 3 kpa, z którego wynika, że dni przyjęć

interesantów  powinny  być  dostosowane  do  potrzeb  ludności.  Przy  czym,  co

najmniej raz w tygodniu powinny odbywać się w ustalonym dniu po godzinach

pracy.  Obie  te  przesłanki  zostały  spełnione,  natomiast  Komsja  Rewizyjna

stwierdziła, że zarówno Burmistrz jak i Przewodniczący RM nie zastosowali się do

określonych przez Wojewodę Dolnośląskiego wniosków pokontrolnych.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  stwierdziła,  że  nadal  mieszkańcy  nie  są

przyjmowani po godzinach pracy tylko w godzinach pracy Urzędu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  godziny  pracy  Urzędu

specjalnie zostały wydłużone we wtorki do godz. 16.

Z-ca Burmistrza Mieroszowa  wyjaśniła, że godziny pracy urzędu są ustalone od

godziny 715 do godz. 1515. Po to jest jeden dzień wydłużony powyżej tych stałych
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godzin, żeby mieszkańcy mieli szanse przyjść do Burmistrza. Urząd Wojewódzki

uznał,  że Burmistrz wypełnił właśnie te wymogi.  Poza tym nie ma sensu, żeby

Burmistrz pozostawał dłużej po pracy sam, bo bez pracowników Urzędu często nie

byłby w stanie pomóc petentowi.

Radna – Pani Pichowicz zobowiązała się, że powróci do protokołu pokontrolnego

Wojewody i jeżeli jest  tam takie stwierdzenie,  że Burmistrz i   Przewodniczący

spełniają  wymogi  określone  w  kpa,  to   zapis  o  niezastosowaniu  się  będzie

wykreślony z protokołu.

W  związku  z  wyczerpaniem  dyskusji  w  tym  punkcie  Przewodniczący  Rady

Miejskiej przeszedł do omawiania kolejnego punktu.

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu.

Ad.14.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

Z-ca  Burmistrza  Mieroszowa  –  Pani  Dorota  Bekier poinformowała,  

że na poprzedniej sesji odpowiedzi na pytania były udzielane na bieżąco.

Ad.15.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

Na  pytanie  Radnego  –  Pana  Ryszarda  Sierakowskiego kiedy  się  zacznie

cząstkowa  naprawa  dróg  gminnych  odpowiedzi  udzieliła  Z-ca  Burmistrza

Mieroszowa,  informując,  że  po  okresie  zimowym zostały  naprawione  drogi  w

Mieroszowie  i  w  Sokołowsku  tj.  ul.  Dąbrowszczaków  część  ul.  Wiejskiej,  w

Sokołowsku  ul.  Pocztowa,  ul.  Parkowa  i  ul.  Unisławska.  Kolejny  etap  prac

cząstkowych nastąpi w okresie jesiennym.
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Na  pytanie  Radnej  –  Pani  Justyny  Pichowicz czy  KSS  Bartnica  

jest  zainteresowana  udziałem  w  jakimś  zakresie  w  Klastrze  Surowcowym

Aglomeracji Wałbrzyskiej,  odpowiedzi udzieliła  Z-ca Burmistrza – Pani Dorota

Bekier  informując,  że  KSS  Bartnica  funkcjonuje  w  Klastrze,  Pan  Prezes  jest

członkiem  Klastra  Surowcowego.  W  tym  Klastrze  uczestniczą  wszyscy

przedstawiciele  wszystkich  przedsiębiorstw,  które  zajmują  się  wydobyciem

surowców mineralnych. 

Na  pytanie  Radnej  –  Pani  Pichowicz czy  gmina  Mieroszów  planuje  jakieś

inwestycje  w  zakresie  odnawialnych  źródeł  energii,  odpowiedzi  udzieliła  Z-ca

Burmistrza  Mieroszowa  –  Pani  Dorota  Bekier  informując,  że  na  którymś  ze

spotkań w czerwcu będzie obecna firma, która jest zainteresowana produkowaniem

energii odnawialnych (farma solarowa) na terenie gminy, z tym że sprawa wymaga

zmiany planu zagospodarowania.

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego w jaki sposób gmina może

pomóc  mieszkańcom budynku przy  ul.  Hożej,  który  podczas  deszczów jest

zalewany przez  wodę spływającą  z  boiska  sportowego i  uwagę,  że  dobrym

wyjściem z sytuacji byłoby zakupienie pompy, która pomogłaby mieszkańcom

pozbyć się wody z piwnicy odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza Mieroszowa

– Pani Dorota Bekier informując, że wiadomym jest, iż wykonanie kolektora

deszczowego  potrwa  przynajmniej  do  przyszłego  roku.  Gmina  rozważy

możliwość,  ale  o  tym będą  decydowały  koszty,  żeby  wybudować  przed  tą

posesją studnię, któryby drenażowała wodę.

Na  pytanie  Radnej  –  Pani  Marii  Chmielnickiej  czy  gmina  ma  jakieś

informacje na temat możliwości powstania spalarni zwłok na terenie sołectwa

Golińsk,  odpowiedzi  udzieliła  Z-ca  Burmistrza  –  Pani  Dorota  Bekier,

informując  że  do  gminy  w  miesiącu  maju  wpłynęło  zawiadomienie  ze

Starostwa Powiatowego o wszczęciu postępowania w sprawie budowy spalarni

zwłok na działce po targowisku miejskim. Wcześniej były pytania ze strony
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radnych w tej sprawie i była odpowiedź, że w gminie żadne postępowanie nie

toczy  się  w  tej  sprawie.  Jedyne  postępowanie  jakie  mogłoby  się  toczyć  w

gminie to postępowanie środowiskowe, ale okazuje się że takie postępowanie

toczyć  się  nie  będzie,  bo  ta  inwestycja  nie  wymaga  uzyskania  decyzji

środowiskowej ponieważ jest to na tyle czysta inwestycja, że nie powoduje dla

środowiska zagrożeń.

Radna – Pani Maria Chmielnicka poprosiła o odniesienie się do planowanej

inwestycji  mieszkańców Golińska  obecnych na  posiedzeniu,  których działki

bezpośrednio graniczą z działką inwestora.

Pan  Urbanik  –  mieszkaniec  sołectwa  Golińsk  poinformował,  że  jesienią

zeszłego roku właściciel działki za nim ją nabył  dowiadywał się w Urzędzie

czy na tej działce może być wybudowane krematorium i uzyskał informację, że

taka inwestycja może powstać, i że ta działka nie jest objęta ochroną NATURA

2000.  Drugim  właścicielem  tej  działki  są  Krematoria  Polskie.  Projekt  tej

inwestycji zakłada budowę hali 17 na 14 metrów, dwie hale chłodnicze, piec

krematoryjny, który przewiduje 3 700 kremacji na rok – to jest 20 kremacji

dziennie. Jedna kremacja to jest spalanie 10 metrów sześciennych gazu, to jest

37 tysięcy metrów sześciennych gazu, na tą inwestycje, która będzie działała na

terenie gminy Mieroszów. 

Ponadto  nikt  potencjalnemu nabywcy nie  powiedział,  że  cały  obszar  gminy

został połączony z obszarem NATURA 2000. To jest ochrona siedliskowa dla

ptaków i dla roślin. 

 Pan  Urbanik  poinformował  również,  że  na  tą  chwilę  jest  złożony  projekt

inwestycji w Starostwie, do którego wniósł uwagi. Z rozmów z pracownikiem

Starostwa wynikało, ze sprawę inwestycji pilotuje Z-ca Burmistrza Mieroszowa

i Pan Wicestarosta Wałbrzyski.  W miesiącu grudniu ubiegłego roku  Sołtys

Golińska zadała pytanie, na którą otrzymała pisemną odpowiedź, że ta działka

jest już w drugich rękach i gmina nie ma informacji co tam się będzie działo.
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Na  tą  chwilę  firma  Krematoria  Dolnośląskie  z  siedzibą  w  Głogowie  chce

wybudować na tej działce – 500 m od granicy państwa dom pogrzebowy. W

gminie  jest  około  80  zgonów  rocznie,  z  tego  może  połowa  chce  być

skremowana. Dlatego ta inwestycja na pewno nie jest w interesie gminy.

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier zauważyła, że o tym czy

dana inwestycja może być realizowana decydują odpowiednie przepisy i jeżeli

coś  stwarza  zagrożenie,  to  taka  inwestycja  wymaga  przeprowadzenia

postępowania.  Tego  typu  inwestycja  nie  wymaga  postępowania

środowiskowego,  dlatego  to  nie  zostało  skierowane  do  gminy.  Stąd  można

wnioskować,  że  inwestycja  nie  będzie  miała  oddziaływania  na  sąsiednie

nieruchomości.

Radna – Pani Dorota Błażejowska zauważyła, że tutaj nie chodzi o przepisy,

o oddziaływania środowiskowe, tylko chodzi  o sam fakt  powstania obiektu.

Chyba nikt nie chciałby sąsiadować z działką, na której jest spalarnia zwłok.

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem czy gmina ma jakiś wpływ

na możliwość zablokowania tej inwestycji.

Pan Urbanik zauważył, że w Boguszowie – Gorcach zablokowano tego typu

inwestycje bo stało się tak, że do ubiegłego roku przy tego typu inwestycjach

była wymagana ocena wpływu na środowisko. Te przepisy się zmieniły i na

dzień dzisiejszy taka ocena nie jest wymagana.

Radna  –  Pani  Justyna  Pichowicz zaproponowała,  żeby  zorganizować

spotkanie z inwestorem, który przedstawiłby zasady działania zakładu i jego

wpływu na działki sąsiednie.

Pani Pichowicz zauważyła również, że Rada Miejska nie jest w stanie, nie ma

takich możliwości prawnych żeby zablokować tą inwestycję. 
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Radny  –  Pan  Piotr  Brzęcki zwrócił  się  z  propozycją  zorganizowania

spotkania Rady z mieszkańcami i przygotowania wystąpienia do inwestora, ze

wola mieszkańców jest negatywna.

Radni zdecydowali, że w dniu 11 czerwca o godzinie 15 odbędzie się Komisja

Ogólna,  na  której  zostanie  omówiona  sprawa  planowanej  budowy  spalarni

zwłok w Golińsku.

Na pytanie Radnej – Pani  Justyny Pichowicz  czy są wyznaczone terminy

związane  z  konsultacjami  społecznymi  w  związku  z  trwającą  procedurą

środowiskową w celu uzyskania przez KSS Bartnicę koncesji,  czy jest jakiś

plan jak te konsultacje mają wyglądać odpowiedzi udzieliła Z-ca Bani Dorota

Bekier,l  informując że  w tej  sprawie gmina jest  nadal  na  etapie  konsultacji

transgranicznych. Miało się odbyć spotkanie ze stroną czeską, ale strona czeska

zaproponowała,  żeby  konsultacje  odbyły  się  w  drodze  korespondencyjnej  i

zostały zadane cztery pytania ze strony Czechów dotyczące wielkości zapylenia

najbliższych  miejscowości,  wtórnego  pylenia  z  transportu  samochodów,

zagrożenia  przewożenia  kamienia  na  ich  teren  i  skumulowanego  wpływu

związanego  z  funkcjonowaniem zakładu.  Te  pytania  zostały  skierowane  do

Bartnicy. W tej chwili trwa przekazywanie odpowiedzi i strona czeska zajmie

stanowisko.  Całość  postępowania  prowadzi  Generalna  Dyrekcja  Ochrony

Środowiska  po zakończeniu postępowania będą mogły odbyć się konsultacje.

Na pytanie Radnego – Pana Ryszarda Sierakowskiego co z  budową tzw.

blaszaków  na  terenie  gminy  odpowiedzi  udzieliła  Z-ca  Burmistrza  –  Pani

Dorota  Bekier  informując,  że  wcześniej  była  informacja,  że  będzie  to

wprowadzone  do  planu  zagospodarowania  przestrzennego  oczywiście  na

określonym terenie.

Na pytanie Radnego – Pana Mieczysława Wujdy kto brał udział w wyjeździe

do Friedlandów i ile wyniosła delegacja odpowiedzi udzielił Przewodniczący
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Rady Miejskiej  – Pan Ryszard Gubernat informując, że delegacja wyniosła  

420 zł. W delegacji uczestniczyli : Burmistrz Mieroszowa z żoną, Radna – Pani

Dorota Nagórna, Pani Piwczyńska - Stachura pracownik Urzędu w charakterze

tłumacza,  Zbigniew  Zaparty  -  pracownik  Urzędu  jako  kierowca  

i Przewodniczący Rady Miejskiej.

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz czy Burmistrz będzie w stanie

wyasygnować  z  budżetu  środki  w  wysokości  1200  zł  na  zorganizowanie

spotkania, które miałoby wyjaśnić kwestie dotyczącą możliwości ustanowienia

stref  uzdrowiskowych w Sokołowsku,  odpowiedzi udzieliła  Z-ca Burmistrza

informując, że  nic na ten temat nie wie bo nie była obecna podczas omawiania

tej sprawy, ale zostanie taka możliwość rozważona ze Skarbnikiem Gminy

Na pytanie Radnej  –  Pani  Anny Macuk  czy  to  prawda,  że  w Unisławiu

Śląskim  ma  być  przesypownia  dla  kopalni  z  Rybnicy  Leśnej  odpowiedzi

udzieliła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier  informując, że sprawa wzięła

się  z  artykułu  zamieszczonego  w  prasie,  który  dotyczył  pisma  jednego  z

radnych  Wałbrzycha  w  sprawie  protestu  przeciwko  wożeniu  kamienia  do

Wałbrzycha. Radny wałbrzyski wskazał, że transport powinien odbywać się na

terenie gminy, bo to gmina Mieroszów ma korzyści z funkcjonowania kopalni.

Postępowanie  środowiskowe  jakie  się  toczy  przy  przedłużeniu  koncesji  dla

istniejącej kopalni dotyczy obecnie funkcjonującej drogi tj. drogi powiatowej i

krajowej.  Tam nie  ma  żadnej  propozycji  czy  chęci  budowania  bocznicy  w

Unisławiu Śląskim. 

Na pytanie Radnej – Pani  Doroty Nagórnej czy została zgłoszona sprawa

drogi przy posesji nr 8 w Nowym Siodle odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza

Mieroszowa,  informując  że  tam droga  jest  już  tak  zniszczona,  że  wymaga

głębszego zaangażowania środków. Dlatego na razie  trzeba będzie postawić

blokadę,  żeby  gospodarz  nie  mógł  z  niej  korzystać  bo  zniszczenia  są

spowodowane ciężkim sprzętem rolniczym.
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W związku z informacją przekazaną przez Radnego – Pana Henryka Mizery ,

że przy ul.  Dąbrowszczaków jest studzienka, która jest niedrożna i  cała jest

zalana  wodą,  Z-ca  Burmistrza  zapewniła,  że  sprawa  zostanie  zgłoszona  do

Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad bo to jest droga krajowa 

Na pytanie Radnej – Pani Katarzyny Wolskiej czy wpłynęła odpowiedź z

RGZW  w  sprawie  remontu  muru  oporowego  rzeki  przy  ul.  Głównej  w

Sokołowsku, odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza Mieroszowa informując, że

do  gminy  wpłynęło  pismo  informujące,  że  mają  przewidziane  środki  w

tegorocznym budżecie ale nie podano terminów realizacji. Pismo jest dostępne

w Biurze Rady Miejskiej.

W związku z  pytaniem Radnej  – Pani  Doroty  Błażejowskiej  kiedy będą

wykaszane  skwerki  na  terenie  gminy,  Z-ca  Burmistrza  Mieroszowa

poinformowała,  że  trawa  jest  wykaszana  na  bieżąco  w  różnych  miejscach

gminy. Na pewno nie są koszone tereny wspólne. 

Natomiast były chodnik od wiaduktu, do Sokołowska nie jest terenem gminy.

     Ad.16.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

      Radny – Pan Piotr  Brzęcki  zwrócił  uwagę,  że  nie  ma  wywieszonych

informacji na terenie gminy na temat Dni Mieroszowa. 

Radny  –  Pan  Henryk  Mizera zaprosił  radnych  na  zawody  wędkarskie

organizowane z okazji Dnia Dziecka.

Radna – Pani Katarzyna Wolska podziękowała w imieniu organizatora za

słodycze dla uczestników międzynarodowego festiwalu twórczości dziecięcej

w Sokołowsku. 
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Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się z pytaniem czy jest szansa,

żeby nazwisko Pana Hnatiuka pojawiło się na tablicy, na której są wymienieni

Honorowi Obywatele Gminy.

Pani Burmistrz poinformowała, że ma tą sprawę na uwadze.

    Ad.17.Zakończenie obrad.

    W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej

zamknął  LVI sesję Rady miejskiej i podziękował wszystkim na przybycie.

Protokołowała :

Agnieszka Podgórska 
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	Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy Mieroszów omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa informując, że wniosek z dnia 18 kwietnia 2014 r. Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Mieroszowie o zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w sporządzony został na podstawie przepisów ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków(tekst jednolity Dz. U. z 2006 r. Nr 123,poz.858 ze zmianami) oraz w oparciu o wytyczne zawarte w rozporządzeniu Ministra Budownictwa z dnia 12 czerwca 2006 r. w sprawie określenia taryf, wzoru wniosku o zatwierdzenie taryf oraz warunków rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (Dz. U. z 2006 r. Nr 127, poz.886 ) i rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 14 stycznia 2002 r. w sprawie określenia przeciętnych norm zużycia wody (Dz. U. z 2002 r. Nr 8, poz.70).Burmistrz Mieroszowa dokonał analizy kalkulacji cen przedłożonych przez przedsiębiorstwo i stwierdził zasadność wprowadzenia podwyższenia ceny ścieków o 3% zł netto dla gospodarstw domowych i odbiorców pozostałych. Porównanie cen i stawek opłat taryf przedstawiają poniższe tabele

